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  Â   Na to pitanje u ovom trenutku Ã„Â•ak ni policija neÃ„â€¡e dati odgovor, ne zbog nesposobnosti, nego iz drugih
razloga jer su se korijeni kriminala toliko razgranali da bi onaj ko bi ih pokuÅ¡ao sasjeÃ„â€¡i mogao doÃ…Â¾ivjeti da mu
moÃ„â€¡nici sasijeku radnu sudbinu za sva vremena ili ne daj BoÃ…Â¾e neÅ¡to drugo. Nije onda sluÃ„Â•ajno Å¡to se
ministar zdravlja oglasio vrlo opreznom izjavom kako pojedinci kaljaju sistem RS-a i zato mora postojati odgovornost za
uÃ„Â•injeno. Jer svi oni koji nisu sposobni, treba sami da odstupe, a isto tako, oni koji ne budu dobro radili i postizali
rezultate u radu, moraÃ„â€¡e da budu zamijenjeni, o Ã„Â•emu BogdaniÃ„â€¡ kaÃ…Â¾e:'' Svi neÅ¡to govore da jeste
problem ovaj i onaj a niko ne kaÃ…Â¾e kako i Â kad mislimo da izlazimo iz pr-oblema''. Ustvari problem je
dijagnosticirao njegov prethodnik Ã„Â•asni ljekar ministar Slob-odan StaniÃ„â€¡ koji je otkrio kriminal,a isti se vezuje za
Å krbiÃ„â€¡a i Dragana Ã„Å’oviÃ„â€¡a, pri naba-vci raznog medicinskog materijala, Ã„Â•iji je identiÃ„Â•an sadrÃ…Â¾aj
plaÃ„â€¡en 30 miliona maraka ma-nje Â nego Å¡to je platio tadaÅ¡nji ministar Ranko Å krbiÃ„â€¡. I kako navode
nereÃ…Â¾imski mediji MUP RS-a je kompletan sluÃ„Â•aj zadokumentovao i podnio prijavu Specijalnom
tuÃ…Â¾ilaÅ¡tvu. A onda je na scenu stupio politiÃ„Â•ki vrh RS-a koji je naredio da se istraga o ovom sluÃ„Â•laju
opstruiÅ¡e a predmet odbaci. No ko Ã„â€¡e kome odbaciti ili nabaciti krivicu nakon nesuglasica oko raspodjele novca
izmeÃ„â€˜u SNSD-a i HDZ-aÂ  vrlo brzo bi se moglo saznati.A da su na-vedene informacije taÃ„Â•ne potvrdio je v.d.
direktora KC Banjaluka, odbornik u gradskoj skupÅ¡tini DuÅ¡ko RaÃ„Â•iÃ„â€¡ koji je privoÃ„â€˜en u policiju zbog
deÅ¡avanja u PIO, kako ''iza svega stoje otuÃ„â€˜eni centri ekonomske i politiÃ„Â•ke moÃ„â€¡i''. No kako se za sve
nedaÃ„â€¡e u zdravstvu traÃ…Â¾i samo odgovornost drugih ministar BogdaniÃ„â€¡ to javno potvrdio'' Ja ovdje govorim
o odgovornosti i sindikata i svih zaposlenih, jer nije logiÃ„Â•no da predsjednik sindikata druÅ¡-tva doktora medicine, u
sred bijela dana u 12 sati organizuje sastanak u Kasindolu. I ja hoÃ„â€¡u da vratim tu odgovornost da svako kad neÅ¡to
radi, zaÅ¡to ne i nedeljom. ZnaÃ„Â•i uzeta je dnevnica, primaju se tamo nekakve plate, organizuju se usred radnog
vremena sastanci, ostavljaju se pacijenti i to sve predstavlja normalnu pojavu. To nije i ne moÃ…Â¾e biti norma-lno''. A
da li je normalno da ministar odreÃ„â€˜uje hoÃ„â€¡e li se sindikalni sastanci odrÃ…Â¾avati rad-nim danom ili nedeljom
ako se zna da su za medicinske radnike svi dani radni, dok samo kancelarijski pacovi ne rade subotom i nedeljom. Ili
ako veÃ„â€¡ priÃ„Â•a o poÅ¡tenju, zar nije no-rmalno da ministar istraje u zahtjevima za pokretanje postupka protiv
najodgovornijih ko-ji su pokrali stotine miliona o Ã„Â•emu bruji cijela Banjaluka a prenosi dr. Krsto JandriÃ„â€¡:'' Tako da
jedan ljekar Å¡to za cio svoj Ã…Â¾ivot zaradi i u netu i u brutu i u mitu i u prekovreme-nom radu, nije ni blizu samo
jednog ugovora koji potpiÅ¡e neko iz ministarstva ili fonda zdravstva''. Zato bi zagovornici borbe protiv korupcije trebali
skupiti toliko hrabrosti i pr-itisnuti dvojicu Ã„Â•elnika zdravstva da ako veÃ„â€¡ znaju kao i ostali narod, otkriju i ostale
moÃ„â€¡-nike, kako bi se pridruÃ…Â¾ili jedinim ''krivcima'' daktilografkinjama, da im se blagovremeno obezbijede
mjesta u ovdaÅ¡njim zatvorima, ili Ã„â€¡e odluÃ„Â•iti da je po njih Â bolje da ne Ã„Â•aÃ„Â•kaju meÃ„Â•ku.        
 Iz Banja Luke pripremio: ReÅ¡ad SalihoviÃ„â€¡
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